

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914

Myanma Alinn Daily

စည်းလုံးညီညွတ်ပါက ဘေးရန်အန္တရာယ်
ကို ကြုံကြံခံပြီး ကျော်လွှားနိုင်။
စည်းလုံးညီညွတ်မှုပြုကြံပါက အသက်
အန္တရာယ်အထိ ကျရောက်နိုင်။
(မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ ဝဋကဇာတ်တော်)

■ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၈ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေ ၁၀ ရက်၊ တနင်္ဂနွေနေ့၊ အတွဲ [၅၄]၊ အမှတ် [၂၁၇]

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် မြန်မာ-လာအိုချစ်ကြည်ရေး မဲခေါင်မြစ်ကူးတံတားဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတားပေါ်တွင် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား၊ တိုင်းရင်းသူများနှင့်အတူ ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မေ ၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်ခရိုင် ကျိုင်းလပ်မြို့နှင့် လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ် နိုင်ငံ လွန်နသမ်ပြည်နယ်၊ လောင်းခရိုင် ဇင်းကုတ်မြို့နယ်တို့အား ဆက်သွယ်တည်ဆောက်ထားသည့် မြန်မာ-လာအို

ချစ်ကြည်ရေး တံတားဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်သည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတက မြန်မာနိုင်ငံဘက်ကမ်း ကမ်းကပ်ခုံရှိ ကျောက်စာတိုင်ကို စက်ခလုတ်ခွင့်ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး အမွှေးနံ့သာရည်ဖြင့် ပက်ဖျန်းပေးသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် တံတားပေါ်၌ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ □

အားမာန်အပြည့် ယှဉ်ပြိုင်နေဆဲ အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ
စာမျက်နှာ » ၄

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး ဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲထုတ်ပြန်ချက်
စာမျက်နှာ » ၇

နိုင်ငံရေးတွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကို ၂၀၁၅ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲမတိုင်ခင် အမြန်ဆုံးစတင်နိုင်ရေး ဆွေးနွေးသဘောတူ
စာမျက်နှာ » ၉

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတား (သို့မဟုတ်) မြန်မာ-လာအို ဆက်ဆံရေးသမိုင်းမှတ်တိုင် တံတားတစ်စင်း

မြန်မာနှင့် လာအိုနိုင်ငံတို့၏ သံတမန်ဆက်သွယ်ခဲ့မှုမှာ ယခုနှစ် ဆိုလျှင် နှစ်ပေါင်း ၆၀ ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကာ အိမ်နီးချင်းကောင်းတို့၏ ကျင့်ဝတ်နှင့်အညီ တစ်နိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို အခြားတစ်နိုင်ငံက လေးစားလိုက်နာခဲ့ကြသည့် အိမ်နီးချင်းကောင်းများလည်းဖြစ်ပေသည်။ သံတမန်ဆက်သွယ်ခဲ့သည့် နှစ် ၆၀ ပြည့် အခါသမယတွင် မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတား ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းသည်လည်း နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးကို ပိုမိုအားကောင်းစေမည့် အချက်တစ်ချက်ဟု မှတ်ယူရပေမည်။

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)တာချီလိတ်ခရိုင် ကျိုင်းလပ်မြို့နှင့် လာအိုနိုင်ငံ လွန်နသမ်ပြည်နယ် ဇင်းကုတ်မြို့တို့ကို ဆက်သွယ်တည်ဆောက်ခဲ့သည့် မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ အဆိုပါ တံတားဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်း၏ ရလဒ်များကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့၏ စာမျက်နှာ ၆ ကော်လံ ၁ ▲

ခေါင်းကိုက်ခြင်းကြောင့် ပျော်စရာ အချိန်တွေလျော့မသွားပါဘူး။

အပျင်ဖြန့်ဆုံး ၊ စိတ်အချရဆုံး

ခေါင်းကိုက်ခြင်းများကိုသက်သာပျောက်ကင်းစေတဲ့ တိုင်အိုလျက်ဆစ်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် သာစည်မြို့နယ် စည်းခုံစေတီတော် ရွှေထီးတော်တင်နှင့် ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် စေတီတော်အထွတ်သို့ ပင့်ဆောင်တင်လှူမည့် ရတနာစိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်နှင့် ရွှေထီးတော်တင်အဆင့်များကို အမွှေးနံ့သာရည်ဖြင့် ပက်ဖုန်းပေးစဉ်။ (ပြန်/ဆက်)

နေပြည်တော် မေ ၉

အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်သည် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ ခွဲတွင် သာစည်မြို့နယ် ညောင်ရမ်း (ဈေး)ကျေးရွာအုပ်စုရှိ စည်းခုံစေတီတော် ရွှေထီးတော်တင်နှင့် ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင်မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ပါသည်။ ရွှေထီးတော်တင်မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော် ဩဝါဒါစရိယ သာစည်မြို့ ရေအားလျှပ်စစ်ဧကား ဆရာတော် ဦးကဝိန္ဒာစာရအမျိုးပြုသော ဆရာတော် သံဃာတော်များကြွရောက်တော်မူကြပြီး သာစည်မြို့နယ် ရွှေဘိုသာကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပညာသာမိထံမှ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ဧည့်ပရိသတ်များက ကိုးပါးသီလံယုဆောက်တည်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဥပါသကာများက ပရိတ်ပန်း၊ ပရိတ်ရေ၊ ပရိတ်သံ၊ ပရိတ်ချည်တို့ကို ဆရာတော်များထံ ဆက်ကပ်ကြပြီး ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။

ထို့နောက် စည်းခုံစေတီတော်ကြီး၏ ဦးဆောင်ပဓာန နာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဒန္တ နန္ဒိသာရထံ စိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်၊ ရွှေထီးတော်တင်အဆင့်များကို အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများကို သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်တို့အား ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေး မြို့ မဟာဓမ္မိကာ ရာမတိုက် မိတ္ထီလာကျောင်းတိုက် ပဓာန နာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ သုဇနဝိယဆရာတော်ထံမှ အနုမောဒနာတရားနာယူ၍ ရေစက်သွန်းချ အမျှပေးဝေကြသည်။ ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလှူရှင်များက ရတနာစိန်ဖူးတော်၊ ငှက်မြတ်နားတော်နှင့် ရွှေထီးတော်တင်အဆင့်များကို စေတီတော်အား လက်ယာရစ်လှည့်လည်ပူဇော်၍ မင်္ဂလာရထားပုံဖြင့် စေတီတော်အထွတ်သို့ ပင့်ဆောင်တင်လှူခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



အားမာန်အပြည့် ယှဉ်ပြိုင်နေဆဲ အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ

သတင်း မောင်မောင်မြင့်ဆွေ၊ သက်မွန်ဦး တတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

နေပြည်တော် မေ ၉

နေပြည်တော်ရေဆင်းတက္ကသိုလ် များနယ်မြေ၌ တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ၏ အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲဝင်သံများ က လွင့်ပျံ့လျက်ရှိသည်။ ချစ်ကြည် ရင်းနှီးစွာ ပြိုင်ပွဲဝင်ယှဉ်ပြိုင်နေမှုများ က ကြည်နူးဖွယ်ရာမြင်ကွင်းပင်။ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့ မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ၏ တိုင်းရင်းသားရိုး ရာဝတ်စုံများဝတ်ဆင်ကာ စင်မြင့် ထက်၌ ပြိုင်ပွဲဝင်နေမှုပုံရိပ်များ က အနာဂတ်မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အနုပညာများအတွက် ဖော်ညွှန်းနေ သည့် နိမိတ်ပုံများပင်ဖြစ်သည်။ မေ ၉ ရက်သည် (၂၀)ကြိမ် မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲကျင်းပသည့် တတိယ မြောက်နေ့ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပရာ ရေဆင်းတက္ကသိုလ်များ နယ်မြေရှိ သတ်မှတ်ခန်းမဆောင်များ သို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီးများ၊ ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးရန်နိုင်ဦးနှင့် အနုပညာကို ချစ်ခင် မြတ်နိုးသူများက ကြည့်ရှုအားပေးကြ သည်။ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေး တက္ကသိုလ်(ရွှေရတုခန်းမ) ၌ အက ပြိုင်ပွဲများကို မေ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှစတင်ကျင်းပရာ ဝါသနာရှင် (ဒုတိယတန်း) (မ) အကပြိုင်ပွဲတွင် ကချင်ပြည်နယ်မှ မခိုင်နှင်းနုလွင်၊ ကယားပြည်နယ်မှ ဒေါ်ထိုက်ထိုက်အိ၊ ကရင်ပြည်နယ်မှ မပွင့်ဦးဝယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ မဇာဇဝင်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ မကေခိုင် စိုး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမှ မဖြူဗိုလ်မ၊



အခြေခံ ပညာ (၁၅-၂၀) အမျိုးသမီး မဟာဂီတ အဆိုပြိုင်ပွဲ တွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ မဆရာမွန်ထက် သီဆို ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ မရွှေရည် လင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ မလင် ယော်မေ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ မနေခြည်ဝင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦးချင်းစီ၏ အရည် အချင်းမြင့်မားမှု၊ ကကြီးကကွက် ကောင်းမွန်မှုတို့ကို တွေ့မြင်ရသည်။ “ပြိုင်ပွဲကို အကောင်းဆုံး ယှဉ်ပြိုင်မှာဖြစ်ပြီး အကနည်းပြနဲ့ စနစ်တကျ သင်ယူလေ့ကျင့်ခဲ့တာ မို့ ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိပါတယ်” ဟု ဝါသနာရှင်(ဒုတိယတန်း) (မ) အက ပြိုင်ပွဲဝင်မည် ကချင်ပြည်နယ် ကိုယ်စားပြုပြိုင်ပွဲဝင် ဒေါ်ခင်နှင်းနု လွင်က ပြောသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်ရန် အသင့်အနေအထားဖြင့် စောင့်ဆိုင်း နေသော်လည်း တည်ငြိမ်မှုရှိနေသည်။ ယနေ့ အကပြိုင်ပွဲတွင် အခြေခံ ပညာ (၁၅-၂၀) (ကျား)၌ ကချင်၊ မွန်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၊ တနင်္သာရီ

အားထုတ်ထားပါတယ်” ဟု ပြော သည်။ သီချင်းစာသားရေး၊ တေးသွား ထည့်ရသည်မှာ လွယ်ကူသည့်အရာ မဟုတ်ကြောင်း အကြိမ်ကြိမ်သီချင်း တိုက်နေကြသည်ကို မြင်တွေ့ရခြင်း ဖြင့် သိရသည်။ ဆက်လက်ပြီး သစ်တောသုတေ သန(စုဝေးခန်းမ) ၌ ကျင်းပသည့် ဆိုင်း အဖွဲ့လိုက်ဝါသနာရှင် (ဒုတိယ တန်း) ပြိုင်ပွဲ၊ ဆိုင်းအဖွဲ့လိုက် အခြေခံပညာ(၁၀-၁၅) (ကျား) ပြိုင်ပွဲ၊ ဆိုင်းအဖွဲ့လိုက်အခြေခံပညာ(၁၀- ၁၅)(မ) ပြိုင်ပွဲ၊ ဆိုင်းအဖွဲ့လိုက် အခြေခံပညာ(၁၅-၂၀) ကျားပြိုင်ပွဲ၊ ဆိုင်းအဖွဲ့လိုက် အခြေခံပညာ (၁၅-



ဝါသနာရှင် ပထမတန်း အမျိုးသား တယောပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ ဦးသန့်ဇော်၏ တီးခတ်ဟန်။

၂၀) (မ) ပြိုင်ပွဲများမှာ အကြိတ်အနယ် ရှိသည်။ ဆိုင်းဗိုင်းအဖွဲ့လိုက် တိကျ မှန်ကန်သောအဆိုအချ၊ စည်းဝါး ဝင်ထွက်မှု၊ တီးလုံးပီပြင်ပြတ်သားမှု များဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ဆိုင်းအဖွဲ့လိုက် ဝါသနာရှင်

တယောနဲ့ပတ်သက်ပြီး ရွှေတံဆိပ် သုံးဆူရရှိခဲ့ဖူးပါတယ်။ အခုလည်း တယောတီးပြိုင်ပွဲမှာ အမှားအယွင်း မရှိပြိုင်ပွဲဝင်နိုင်ခဲ့လို့ ကျေနပ်အားရ မိပါတယ်။ ဆုကိုလည်း မျှော်မှန်းမိပါ တယ်” ဟု တယောပြိုင်ပွဲဝင် ဦးသန့် ဇော်က ပြောသည်။ ဆက်လက်ပြီး အဆိုပြိုင်ပွဲကျင်းပ ရာ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်(စာသင် ခန်းမ) သို့ရောက်ရှိခဲ့သည်။ ကြည့်လင် ပြီး အသံအနိမ့်အမြင့် စည်းဝါးအဝင် အထွက် မှန်ကန်စွာ သီဆိုပြိုင်ပွဲဝင် နေသူတစ်ဦးကို မြင်တွေ့ရသည်။ ပဟိုအဆင့် ပြိုင်ပွဲဝင်သူများဖြစ်ရာ အတော်ဆုံး၊ အကောင်းဆုံးများ ယှဉ်ပြိုင်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပြိုင်ပွဲအဖြစ် ကာလပေါ် ဝါသနာရှင်(ပထမတန်း)၊ ကာလပေါ် အခြေခံပညာ(၁၅-၂၀) (ကျား)ကာလ ပေါ်အဆင့်မြင့်ပညာ(မ) ပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပပြီး အကဖြတ်ပညာရှင်များ ဆုံးဖြတ်ရခက်သော အရည်အချင်း ပြည့်ဝသည့် ပြိုင်ပွဲဝင်များပင်ဖြစ် သည်။ စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် (ပတ္တမြား ခန်းမ)၌ ပတ္တလားပြိုင်ပွဲကျင်းပလျက် ရှိရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမှ ဦးစိန်အေးခိုင်(ခ) ဦးအေးနိုင်၊ မကွေး တိုင်းဒေသကြီးမှ ဦးလှကြည်၊ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ ဦးရဲလင်းဗိုလ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ပတ္တမြား လှိုင်မင်းတို့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး ပတ္တလားအဆင့်မြင့် ပညာ(မ) ပြိုင်ပွဲ၊ အဆင့်မြင့်ပညာ (ကျား) ပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ ပြိုင်ပွဲဝင်များ အားမာန်အပြည့်ဖြင့် ကြိုးစားပြိုင်ပွဲဝင်လျက်ရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ကျောစိုးမှ

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် အာဆီယံအမျိုးသမီး ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ဗိုလ်လုပွဲအဆင့်သို့ ငါးကြိမ်မြောက် တက်ရောက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုင်းအသင်းနှင့် သုံးကြိမ်မြောက် တွေ့ဆုံခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့သည် ပြီးခဲ့သည့် နှစ်ကြိမ်တွေ့ဆုံမှုအနက် ၂၀၀၇ ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲ၌ ပယ်နယ်တီ အဆုံးအဖြတ်ဖြင့် မြန်မာအသင်းအနိုင်ရခဲ့သော်လည်း ၂၀၁၁ ပြိုင်ပွဲဗိုလ်လုပွဲ၌

နှစ်ဦး-တစ်ဦးဖြင့် မြန်မာတို့ နှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ထိုင်းအသင်းမှာ ဗိုလ်လုပွဲအဆင့်ကို သုံးကြိမ်မြောက် တက်ရောက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲသမိုင်းတစ်လျှောက် ချန်ပီယံ တစ်ကြိမ်၊ ဒုတိယ တစ်ကြိမ်၊ တတိယသုံးကြိမ်ရရှိထားသည်။ မြန်မာအသင်းမှာ ချန်ပီယံနှစ်ကြိမ်၊ ဒုတိယနှစ်ကြိမ် ရရှိထားသည်။ မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့သည် ၂၀၁၃ ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲ ဆီမီးပွဲစဉ် နှင့် ၂၀၁၄ အာရှပလားပြိုင်ပွဲအုပ်စုပွဲတို့၌ တွေ့ဆုံခဲ့ဖူးပြီး မြန်မာအသင်းမှာ ယင်းနှစ်ပွဲစလုံး၌ နှုံးနိမ့်ခဲ့သော်လည်း နောက်ဆုံးကစားခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ဇူလိုင်လ

၌ကစားခဲ့သော ခြေစမ်းပွဲနှင့် ယခုပြိုင်ပွဲမတိုင်မီ ထိုင်းနိုင်ငံ၌ ကစားခဲ့သော ခြေစစ်ပွဲတို့တွင် မှန်းအောင်ကစားနိုင်ခဲ့ပြီး တစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲ သရေကျခဲ့ သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ဩစတြေးလျ ယူ-၂၀ အသင်းနှင့် ဆီမီးပွဲ စဉ်တွင် အကောင်းဆုံးခြေစွမ်းနှင့် နိုင်လိုစိတ်ပြင်းထန်မှုတို့ကိုပြသနိုင်ခဲ့ပြီး ယခုဗိုလ်လုပွဲတွင်လည်း ယင်းကဲ့သို့ ကစားနိုင်ခဲ့ပါက ၂၀၀၇ နောက်ပိုင်း အောင်မြင်မှုနှင့် ဝေးကွာနေမှုကို အဆုံးသတ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

▲ ရှေ့ဖုံးမှ

ပြောကြားချက်များဖြင့် ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဦးကျော်လွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေး တံတားကြီးကို နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ရဲ့ လမ်းညွှန်မှုနဲ့ တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလမ်းညွှန်မှုနဲ့ အညီ လာအိုကပိုင်ဆိုင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံက ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစပ်ပြီး တံတားနေရာရွေးတာကစပြီး တံတားကြီးအောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့တဲ့အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတံတားကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံဘက်ကနေပြီးတော့ တံတားတည်ဆောက်မှုအတွက် လိုအပ်တဲ့ ဒီဇိုင်းတည်ဆောက်မှုအားလုံးကို ဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်။ ထို့အတူပဲ ဒီတံတားကြီး သံပေါင်တင်တာကလည်း မြန်မာနိုင်ငံက အင်ဂျင်နီယာများနဲ့ တင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ လိုအပ်တာကို နှစ်ဖက်ပေါင်းစပ်ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့က တစ်ဝက်၊ တစ်ဝက်ဆိုတာ အလယ်က သံပေါင်အထိ ၃၆၀ မီတာရှိတယ်။ ဒါကျွန်တော်တို့ဘက်က တာဝန်ယူပြီးတော့ ဒီဘက်က မီတာ ၁၈၀ ရယ်၊ ချဉ်းကပ်လမ်းက ၁၈၀ ရယ် ဒါကို တာဝန်ယူတည်ဆောက်တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကုန်ကျစရိတ်က တစ်ဝက်စီလို့ ဆိုပေမယ့် တံတားတည်ဆောက်တာကတော့ စောစောကပြောသလို သံပေါင် တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းနဲ့ ကတ္တရာခင်းတာကအစ ဒါတွေအားလုံးက ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံဘက်က ဦးဆောင်ပြီး ဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်။

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှာဖြစ်ပြီး လူတိုင်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူပြုတဲ့ တံတားကြီးဖြစ်တဲ့ အတွက်လည်း ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စားအများကြီး ဝမ်းသာကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ ဒီတံတားကြီး စတင်တည်ဆောက်ဖို့အတွက် ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၂ မတ်လမှာ သမ္မတကြီးနဲ့ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ် သုံးနိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ် လိုက်ပါသွားတဲ့အခါမှာ လာအိုနိုင်ငံမှာ တံတားတည်ဆောက်ရေးအတွက် ပထမဆုံး နားလည်မှု MoU စာချုပ်ကို ရေးထိုးနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ရေးထိုးပြီးတဲ့



ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး



ဦးခင်ရီ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး



ဦးကျော်လွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး



ဦးစစ်အောင်မြတ် ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်

နေ့က ၂၀၁၃ ခုနှစ် အတွင်းမှာပဲ တံတားပန္နက်တိုင်တွေစပြီး ပန္နက်ရိုက်ခဲ့ကြတယ်။ တံတားကြီးဖြစ်ဖို့ အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းမှာ ရှိတဲ့ ဒေသခံတိုင်းရင်းသား လုပ်သားပြည်သူတွေ၊ ဒေသက ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်များအားလုံး၊ ဒေသအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့အစည်းများအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်ပြီးတော့မှ တက်ညီလက်ညီ ဆောင်ရွက်ခဲ့လို့ အမြန်ဆုံး ပြီးစီးတံတား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက နှစ်နိုင်ငံတံတားတည်ဆောက်တဲ့နေရာမှာ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာတွေ၊ တံတားရဲ့ သံပေါင်၊ တံတားရဲ့ Construction လုပ်ငန်းပိုင်း ဆိုင်ရာတွေအတွက်ကို လိုက်လျောညီထွေ ဖြစ်အောင် နှစ်နိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာတွေ၊ တံတားတာဝန်ခံ အင်ဂျင်နီယာတွေ ပေါင်းစပ်ပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစစ်အောင်မြတ် ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေး တံတားကြီး ဖွင့်ပေးလိုက်တဲ့အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်အတွက် အများကြီး အထောက်အကူပြု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတံတားကြီးဟာ လာအိုနိုင်ငံကနေတစ်ဆင့် ဗီယက်နမ်၊ ဗီယက်နမ်ကနေတစ်ဆင့် ဂျပန်နိုင်ငံ၊ တရုတ်နိုင်ငံ နောက်အာဆီယံနိုင်ငံတွေကို ရေန်ဆိပ်ကမ်းတွေက နေတစ်ဆင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်မှုအတွက် ပိုအဆင်ပြေလာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်ကို ဖြတ်သန်းပြီးတော့မှ ဒီလို ကူးသန်းရောင်းဝယ်မှုတွေ ရှိလာရင် လူတိုင်းရဲ့ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ၊ အကျိုးစီးပွားတွေ

ဦးခင်ရီ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန

နှစ်နိုင်ငံဆက်သွယ်တဲ့အခါမှာ တကယ့်အဓိကကျတဲ့ တံတားကြီးဖြစ်ပါတယ်။ အရင်တုန်းက ကြားထဲမှာ မဲခေါင်မြစ် ဖြတ်နေတဲ့အခါ ကျတော့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်လို့ မရဘူး။ အခုတံတားကြီးရှိတယ်ဆိုတော့ နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းတွေ၊ ကူးသန်းသွားလာမှုလုပ်ငန်းတွေ အရာခပ်သိမ်း တိုးတက်လာမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ကတော့ နှစ်နိုင်ငံ ဝင်ထွက်ပေါက်တွေမှာ သဘောတူညီချက်အရ လဝကဂိတ်တွေ ဖွင့်မှာပါ။ လောလောဆယ် ၂၁ ယောက် ပို့ထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ လိုအပ်တဲ့စက်ကိရိယာများလည်း ပြည်ဆည်းထားပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ လာအိုနှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ဖြတ်သန်းခွင့်ဟာ အသစ်မဟုတ်ဘူးလေ။ ကျွန်တော်တို့ ၁၉၇၇ ခုနှစ်ကတည်းက မြန်မာနိုင်ငံက ဒုတိယနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနဲ့ လာအိုနိုင်ငံက ဒုတိယ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး

လာတာပဲဖြစ်ဖြစ်၊ နှစ်နိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရေးပဲဖြစ်ဖြစ် အင်မတန်မှအကျိုးရှိတဲ့ တံတားကြီးဖြစ်တယ်ဆိုတာ အသိပေးလိုပါတယ်။

ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန

ဒီနေ့ဖွင့်လှစ်ခဲ့တဲ့ မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတားဟာ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးအတွက် အရေးကြီးတဲ့ တံတားတစ်စင်းဖြစ်ပါတယ်။ အဓိကကတော့ မြန်မာ-လာအို နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ထူထောင်တဲ့ နှစ်(၆၀)ပြည့်တဲ့နှစ်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ နှစ်နိုင်ငံ မဲခေါင်မြစ်ကို ဖြတ်သန်းပြီးတော့ တည်ဆောက်ထားတဲ့တံတားကို နှစ်နိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်ကြီးများကိုယ်တိုင် ဖွင့်လှစ်ပေးတဲ့အတွက် နှစ်နိုင်ငံရဲ့ဆက်ဆံရေးသမိုင်းမှာ အရေးကြီးပါတယ်။ နိုင်ငံနှစ်နိုင်ငံစလုံးရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ၊ ကုန်သွယ်မှုတွေ၊ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ပြီးတဲ့ အခါမှာ ပြည်သူချင်း ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုတွေ၊ ချစ်ကြည်ရေးနီးမှု အပိုင်းတွေမှာ အလွန်အရေးပါတဲ့ တံတားတစ်စင်း ဖြစ်ပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ဒီနေ့

လက်ခံကျင်းပတဲ့ ဧရာဝတီ-ကျောက်ဖုရား-မဲခေါင်ဆိုတဲ့ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ဧရာဝတီကိုယ်စားပြုတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံ၊ ကျောက်ဖုရားမြစ်ကို ကိုယ်စားပြုတဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံ၊ မဲခေါင်မြစ်ကို ကိုယ်စားပြုတဲ့ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ် ဒီနိုင်ငံတွေအားလုံးရဲ့ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးကနေပြီးတော့ ဗီယက်နမ်၊ လာအို၊ မြန်မာပေါင်းကူး ဆက်သွယ်နိုင်မယ့် စင်္ကြံလမ်းမကြီးတစ်ခုကို ဖော်ထုတ်နိုင်ဖို့အတွက်ကို သဘောတူခဲ့ကြတဲ့အတွက် တံတားတစ်ခုပေါ်ထွန်းလာအောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးရဲ့ လာအိုနိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးနဲ့ လာအို မြန်မာဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနဲ့ လာအိုဘက်ကလည်း ပြည်သူ့လုပ်ငန်း ဝန်ကြီးဌာနတို့ကြားမှာ နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ ရေးထိုးခဲ့ပြီးတော့ ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကစပြီးတော့ တည်ဆောက်ခဲ့တာ ဒီကနေ့ ဖွင့်လှစ်နိုင်တာဖြစ်ပါတယ်။ တံတားစီမံကိန်းကို မူလက ဒီထက်နောက်ပိုင်းမှ ဖွင့်လှစ်နိုင်မယ့် အနေအထားရှိတာကနေပြီးတော့ နှစ်နိုင်ငံဝန်ကြီးဌာန

တွေရဲ့ အထူးကြိုးပမ်းချက်ကြောင့် သတ်မှတ်ကာလထက် ငါးလကျော်လောက် စောပြီးတော့ ဖွင့်လှစ်နိုင်တဲ့ အနေအထားဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့တဲ့အတွက် မြန်မာနဲ့ လာအိုနှစ်နိုင်ငံတင်မကပဲနဲ့ မဲခေါင်မြစ်တစ်လျှောက်မှာရှိတဲ့ နိုင်ငံများအားလုံးဟာ အကျိုးခံစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတံတားကြီး ဆောက်လုပ်လိုက်တဲ့အတွက်ကြောင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဟိုင်ဖုန်းဆိပ်ကမ်းကနေစပြီး တော့ မြန်မာနိုင်ငံ အနောက်ဘက် မကြာခင်မှာ ပေါ်ပေါက်လာမယ့် ကျောက်ဖြူ ရေနက်ဆိပ်ကမ်း၊ ကျောက်ဖြူစီးပွားရေးဇုန် နေရာတွေအထိ၊ တစ်ဖက်ကလည်း သီလဝါ၊ ထားဝယ်စီးပွားရေးဇုန် နေရာတွေအထိ ကူးလူးဆက်ဆံနိုင်မယ့် လမ်းကြောင်းကြီးတွေအတွက် အထူးအရေးကြီးတဲ့ တံတားတစ်စင်းကို ဖောက်လုပ်နိုင်တဲ့ အနေအထားဖြစ်ပါတယ်။ နယ်စပ်မှာနေတဲ့ ပြည်သူလူထုတွေရဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကလည်း အထူးကို ကောင်းမွန်လာမယ့် အနေအထားရှိပါတယ်။ ဒီနေ့ဖွင့်လှစ်လိုက်တဲ့ မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေး မဲခေါင်မြစ်ကူးတံတားဟာ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ လာအိုနိုင်ငံရဲ့ ဆက်ဆံရေးသမိုင်းမှာ အဓိကကျတဲ့ မှတ်တိုင်တစ်ရပ်ဖြစ်သလိုပဲ မဲခေါင်နိုင်ငံများဖြစ်တဲ့ မဲခေါင်ဒေသအတွင်းမှာရှိတဲ့ နိုင်ငံများ၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ မြန်မာ၊ လာအို၊ ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်း အာဆီယံ(၅)နိုင်ငံ ပါဝင်တဲ့အတွက်ကြောင့် အာဆီယံရဲ့ရှေ့မှာ ပေါ်ပေါက်လာတဲ့ အာဆီယံအသိုက်အဝန်းမှာလည်း များစွာ အထောက်အကူပြုမယ့် တံတားတစ်စင်းဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့လည်းပဲ မဟာဗျူဟာကျကျနဲ့ရှိနေတဲ့ မိမိတို့ရဲ့ ပထဝီအနေအထားကို ထိထိရောက်ရောက် အကျိုးရှိအောင် အသုံးချတဲ့အခါမှာ မြန်မာနိုင်ငံက ရည်ရွယ်ထားတဲ့ ဖြစ်စဉ်နဲ့ ပေါင်းကူးတံတားတစ်ခုကို တည်ဆောက်နိုင်ဖို့အတွက် ကနဦး ခြေလှမ်းတစ်ရပ်အနေနဲ့ ရှုမြင်လိုရပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော၊ အာဆီယံရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော၊ မဲခေါင်နိုင်ငံတွေရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော အထူးအရေးကြီးတဲ့ သမိုင်းမှတ်တိုင်တစ်ခုကို ဒီနေ့ဖော်ထုတ်နိုင်တဲ့ အနေအထားရှိပါတယ်။ ဒါကြောင့် နှစ်နိုင်ငံသမ္မတကြီးတွေကိုယ်တိုင် ကြွရောက် ချီးမြှင့်ပြီးတဲ့အခါမှာ တံတားကို ဖွင့်လှစ်ပေးလိုက်တဲ့ အနေအထား ဖြစ်ပါတယ်။

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေး မဲခေါင်မြစ်ကူးတံတားဟာ မြန်မာနိုင်ငံနဲ့ လာအိုနိုင်ငံရဲ့ ဆက်ဆံရေးသမိုင်းမှာ အဓိကကျတဲ့ မှတ်တိုင်တစ်ရပ်ဖြစ်။ နိုင်ငံတော်ရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော၊ အာဆီယံရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော၊ မဲခေါင်နိုင်ငံတွေရဲ့ အနာဂတ်အတွက်ရော အထူးအရေးကြီးတဲ့ သမိုင်းမှတ်တိုင်တစ်ခုကို ဒီနေ့ဖော်ထုတ်နိုင်

နိုင်ငံတကာအားကစား လက်စတားအသင်း ဆောက်သမ်တန်ကိုနိုင် ပရိမီယာလိဂ်ပွဲစဉ် (၃၆) စနေနေ့ည ပွဲစဉ်အဖြစ် လက်စတားနှင့် ဆောက်သမ်တန်တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ လက်စတားက နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ လက်စတားသည် တန်းဆင်းဇုန်အထက်တွင် ရုန်းကန်နေရပြီး ဆောက်သမ်တန်မှာလည်း ယူရိုပါလိဂ်အဆင့်ဝင်ရန် ကြိုးစားနေရသည်။ နှစ်သင်း

စလုံး ဖိအားကိုယ်စီဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြပြီး ပွဲချိန် ၇ မိနစ်တွင် အူလိုအာ၏ ဖန်တီးပေးမှုမှတစ်ဆင့် မက်ရက်ဇ်က လက်စတားအတွက် အဖွင့်ဂိုးသွင်းယူပေးသည်။ မိနစ် ၂၀ တွင် ဗာဒီ၏ ဖန်တီးပေးမှုကို မက်ရက်ဇ်က ပင် ဒုတိယဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ပထမပိုင်းအပြီးတွင် လက်စတားက နှစ်ဂိုးအသာဖြင့် ပွဲကိုဦးဆောင်ထားသည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင် နှစ်သင်းစလုံး အပြန်အလှန်ကစားနိုင်သော်လည်း ဂိုးထပ်မသွင်းနိုင်ဘဲ ပြီးဆုံးခဲ့သည်။ အခြားပွဲများအဖြစ် ဆန်းဒါးလန်းက အဲဗာတန်ကို နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဗီလာ

က ဝက်စ်ဟမ်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဘန်လောက ဟားလ်စီးတီးကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ စတုတ်က စပါးကို သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရသည်။ ဂျာမနီ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါ ပွဲစဉ်(၃၂) ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ အော့စ်ဘတ်က ဘိုင်ယန်မြူးနစ်ကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဒေါ့မ့်နက် ဟာသာဘာလင်ကို နှစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဂလာဘတ်က လောဗာကူဆင်ကို သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ဖရန်ဖတ်က ဟော်ဖန်ဟိန်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးတို့ဖြင့် အနိုင်ရပြီး ဟန်နိုဗာနှင့် ဝါဒါဘရီမင်ပွဲမှာ တစ်ဂိုးစီ သရေကျခဲ့သည်။

ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ပန်ဂျပ်ပြည်နယ်ရှိ တက္ကသိုလ်ပြတိုက်သို့ ကြည့်ရှုလေ့လာ

အစ္စလာမ်ဘာတ် မေ ၉

ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ၌ ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိနေသော တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့သည် မေ ၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက အစ္စလာမ်ဘာတ် ရဟတ်ယာဉ်ကွင်းမှတစ်ဆင့် ခိုင်ဘာပက်သွန်ခွာပြည်နယ် တာဘိုလာမြို့ရှိ ပါကစ္စတန်တပ်မတော် Special Services Group(SSG) ဌာနချုပ်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။

ထို့နောက် SSG ဌာနချုပ်ရှိ လေ့ကျင့်ရေးကွင်းတွင် စားစာခံကယ်တင်ခြင်း လက်တွေ့သရုပ်ပြသမှုကို လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ပန်ဂျပ်ပြည်နယ် ကမ်ရာဒေသရှိ လေယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးစက်ရုံ (Pakistan Aeronautical Complex-PAC) သို့သွားရောက်ကြပြီး စက်ရုံအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပန်ဂျပ်ပြည်နယ် တက္ကသိုလ်အေသရီ တက္ကသိုလ် အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းများ (HIT) ကို သွားရောက်လေ့လာကြသည်။

ညနေပိုင်းတွင် တက္ကသိုလ်ပြတိုက်ကိုလည်းကောင်း၊ ကမ္ဘာ့ရှေးဟောင်း ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်အဖြစ် ယူနက်စကိုက သတ်မှတ်ထားသော လက်ရှိ Sirkap ဟု လူသိများသည့် တက္ကသိုလ်မြို့ဟောင်းကိုလည်းကောင်း သွားရောက်လေ့လာကြသည်။

ညပိုင်းတွင် အစ္စလာမ်ဘာတ်မြို့ရှိ ပါကစ္စတန်ဆိုင်ရာ မြန်မာ သံအမတ်ကြီး နေအိမ်သို့သွားရောက်၍ မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးမိသားစု များအား တွေ့ဆုံခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။ (မြဝတီ)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့ တက္ကသိုလ်ပြတိုက်အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။ (မြဝတီ)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် မိုရေးမြို့ရှိ ချိနာတောင်ပေါ် အပန်းဖြေစခန်းလေ့လာ



အစ္စလာမ်ဘာတ် မေ ၉

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့သည် မေ ၉ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အစ္စလာမ်ဘာတ်မြို့ မာဂယ်လာ တောင်ပေါ် ရှုခင်းသာသို့ရောက်ရှိကြပြီး ရှုခင်းသာမှ မြို့ရှုခင်းကို ကြည့်ရှု လေ့လာကြသည်။

အစ္စလာမ်ဘာတ်မြို့သည် မာဂယ်လာတောင်ခြေတွင်တည်ရှိပြီး မိုရေး မြို့၊ ကတ်ရှီမီးယားတောင်တန်းများနှင့်ဆက်စပ်လျက်ရှိသည်။ မာဂယ်လာ တောင်မှာလည်း လှပသောတောင်ပေါ် အပန်းဖြေစခန်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး အစ္စလာမ်ဘာတ်မြို့၏ နောက်ခံရှုခင်းတစ်ခုအဖြစ် ထင်ရှားသည်။

ထို့နောက် မိုရေးမြို့သို့ ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့်ထွက်ခွာပြီး မိုရေးမြို့ရှိ ချိနာ တောင်ပေါ် အပန်းဖြေစခန်းသို့ရောက်ရှိကြကာအပန်းဖြေစခန်းနှင့် ပတ်ဝန်း ကျင်ရှုခင်းများကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။ (မြဝတီ)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် နှင့်အဖွဲ့ မိုရေးမြို့ ချိနာတောင်ပေါ်၌ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (မြဝတီ)

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာဆွေးနွေးပွဲထုတ်ပြန်ချက်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မေလ ၉ ရက် အင်းယားလိတ်၊ ရန်ကုန်မြို့

- (၁) ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေလ ၉ ရက်နေ့တွင် အင်းယားလိတ်တိုက်တွင် ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ ယင်းဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီ (၆၄)ပါတီ၏ ကိုယ်စားလှယ် များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း (၇) ခုမှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ လူထုအခြေပြုအဖွဲ့အစည်းကိုယ်စားလှယ်များနှင့် လေ့လာသူများ စုစုပေါင်း (၁၅၂) ဦး တက်ရောက်ကြပါသည်။
- (၂) ဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်လာသော ကိုယ်စားလှယ်များက ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် တစ်နိုင်ငံ လုံးဆိုင်ရာ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ပါ အချက်များအပေါ် သဘောထားအမြင်များကို လွတ်လပ်စွာ ဆွေးနွေးဖလှယ်ကြ ပါသည်။
- (၃) ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးကိုယ်တိုင် ဦးဆောင်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပြန်ထားသော ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး ကတိကဝတ်ပြုခြင်း (Deed of Commitment) သည် NCA ကို လွှမ်းမိုးရန်သော်လည်းကောင်း၊ ဥပေက္ခာပြု ရန်သော်လည်းကောင်း၊ အားပျော့ပျက်ပြယ်စေရန်သော်လည်းကောင်း ရည်ရွယ်လုပ်ဆောင်ခြင်းမဟုတ်ကြောင်းနှင့် NCA အား ဖြည့်ဆည်းပြည့်စုံစေ ခြင်းတို့သည် အပြန်အလှန်ဖြည့်ဆည်းပြည့်စုံစေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုကြပါသည်။
- (၄) လွတ်လပ်မှု၊ တန်းတူညီမျှမှုနှင့် တရားမျှတမှုတို့ကိုအခြေခံပြီး၊ ပင်လုံစိတ်ဓာတ်နှင့်အညီ ဒီမိုကရေစီရေး၊ အမျိုးသားတန်းတူရေးနှင့် ကိုယ်ပိုင် ပြဌာန်းခွင့် အခွင့်အရေးများကို အာမခံချက်များအပြည့်အဝရှိသော ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်စနစ်တို့ကို အခြေခံသည့်ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက် နိုင်မှသာလျှင် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ကို ဤဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်လာသူများက သဘောတူကြပါသည်။
- (၅) နိုင်ငံရေး တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကို ၂၀၁၅ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲစခင် အမြန်ဆုံးစတင် ကျင်းပနိုင်ရေးနှင့် ရွေးကောက်ပွဲအလွန်တွင်လည်း ဆက်လက်ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန် တက်ရောက်သူများအားလုံး သဘောတူကြသည်။
- (၆) Deed of Commitment တွင်ပါရှိသည့် ကတိကဝတ်များကို အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် စတင်နိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများကိုလုပ်ဆောင်နိုင်ရန် အဖွဲ့အစည်းစုံမှပါဝင်သော “ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအဖွဲ့” (Coordination Team for Peace and National Reconciliation) ကိုဖွဲ့စည်းရန် ဤအစည်းအဝေးတက်ရောက်သူများက မူအားဖြင့် သဘောတူကြပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသားသတင်းထောက်များအသင်း နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

ရန်ကုန် မေ ၉

မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသားသတင်းထောက်များအသင်း၏ (၂၆)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကို မေ ၉ ရက် ညနေ ၅ နာရီက အသင်း ရုံးခန်းတည်ရှိရာ အခန်း (၆၀၁-၆၀၂)၊ ၇ လွှာ၊ နံပါတ် (၁၇၃/၁၇၅) ပန်းဆိုး တန်းလမ်း ရန်ကုန်မြို့၌ကျင်းပရာ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လှထွန်းက အမှာ စကားပြောကြားပြီး ငွေစာရင်းရှင်းတမ်းကို အသင်းအတွင်းရေးမှူး ဦးသစ္စာ လှထွေးကတင်ပြရာ အသင်းက အတည်ပြုသည်။

ထို့နောက် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် အမှုဆောင်အသစ်များ ရွေးချယ် တင်မြှောက်ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ အဖြစ် ဦးအောင်လှထွန်း (Reuters)၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများအဖြစ် Mr. Zhang Yunfei (Xinhua) နှင့် ဒေါ်အေးအေးဝင်း (AP)၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးသစ္စာလှ ထွေး (TBS) တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး (၁)ဦးဟန်ထွေးအောင် TV Asahii တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး (၂) ဒေါ်လှလှထွေး(AFP)၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်အိအိတင် (Fuji TV)၊ ဘဏ္ဍာရေးမှူး(၁) ဒေါ်ခင်မိုးမြင့် (NHK)၊ ဘဏ္ဍာ ရေးမှူး(၂) ဒေါ်ရတနာထွန်း (Kyodo)၊ စာရင်းစစ်(၁) ဦးခင်မောင်ဝင်း (AP) နှင့် စာရင်းစစ်(၂)ဦး ငြိမ်းချမ်းနိုင် (EPA) တို့အား ရွေးချယ်တင်မြှောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးသို့ မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များ အသင်းမှ အသင်းဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ၁၉၈၉ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင် ခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်းမှာ ယခုအခါ အသင်းဝင် ၆၀ ရှိပြီး အသင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း ၀၉-၃၀၀၉၁၉၂၁ ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်တွင်းသတင်း

ရှေ့ဖို့မှ

ဒေသခံတိုင်းရင်းသား၊ တိုင်းရင်းသူများနှင့်အတူ ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် တံတားအလယ်ရှိ ဖွင့်ပွဲမဏ္ဍပ်သို့သွားရောက်ပြီး ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်အား ဆွမ်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီးတို့ကို ကပ်လှူပူဇော်ပြီး နဂါးနှစ်ကောင်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဓမ္မသီရိနှင့် မိုင်းဖုန်းဆရာတော် မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဒန္တသံဝရ အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား ဖူးမြော်ကြည်ညိုကြကာ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် တံတားဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပမည့် တံတားအလယ်ရှိ မဏ္ဍပ်သို့ သွားရောက်ပြီး လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာကျူမာလီဆိုင်ညွှန်အား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်က တံတားဖွင့်ပွဲရခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြောကြားရာတွင် ယခုချစ်ကြည်ရေးတံတားကို

နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းသည် မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ၏ စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို ထင်ရှားစွာပြဆိုလိုက်ခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်မိပါကြောင်း။

ယခုချစ်ကြည်ရေးတံတား ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသည် မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံအကြား သံတမန်အဆက်အသွယ် ထူထောင်မှု နှစ်(၆၀)ပြည့်မြောက်သည့် အခါသမယနှင့် ကြိုကြိုက်နေသည့်အတွက် မိမိတို့နှစ်နိုင်ငံ၏ ဆက်ဆံရေးသမိုင်းတွင် ထင်ရှားသည့် သမိုင်းမှတ်တိုင်တစ်ခုကို စိုက်ထူနိုင်ခဲ့ခြင်းလည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့အနေနှင့် ဒေသတွင်းနှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံး၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု၊ သာယာဝပြောမှုတိုးမြှင့်စေရေးအတွက် လာအိုနိုင်ငံနှင့် နှစ်နိုင်ငံချင်းသာမက ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာမျက်နှာစာများတွင်ပါ နီးကပ်စွာ လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားရန် သန့်ဋ္ဌာန်ချမှတ်ထားပါကြောင်း။

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတား တည်ဆောက်မှုသည် ၂၀၀၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်မြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ဧရာဝတီ-ကျောက်ဖရား-မဲခေါင် စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး မဟာဗျူဟာအစည်းအဝေး



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတားအလယ်ရှိ ဖွင့်ပွဲမဏ္ဍပ်တွင် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်အား ဆီမီးကပ်လှူပူဇော်စဉ်။

တွင် ဝိယက်နမ်နိုင်ငံမှ မြန်မာ-လာအို-ဝိယက်နမ် စင်္ကြံလမ်းဖောက်လုပ်ရန် အဆိုပြုခဲ့ခြင်းမှ စတင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

၂၀၀၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်း မြန်မာ-လာအို နှစ်နိုင်ငံအဖွဲ့များသည် နယ်စပ်တစ်လျှောက်

တွင်းဆင်းစစ်ဆေးပြီး တံတားတည်ဆောက်ရန် တံတားအကြောင်း (၅) နေရာ လျာထားခဲ့ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ဦးသိန်းစိန်၏ ၂၀၁၂ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း သွားရောက်ခဲ့သည့် လာအိုနိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် လာအိုနိုင်ငံ ပြည်သူ့လုပ်ငန်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာနတို့အကြား ချစ်ကြည်ရေးတံတား တည်ဆောက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချွန်လွှာကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပါကြောင်း။

ယခုအခါ တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအားလုံးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၅ ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့သည့်အတွက် ယခုချစ်ကြည်ရေးတံတားကြီးကို နှစ်နိုင်ငံသမ္မတကြီး

များက ယနေ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မေ ၉ ရက် မင်္ဂလာအင်္ဂါနေ့တွင် အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်ပေးလိုက်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယခု ချစ်ကြည်ရေးတံတားကြီးသည် ဝိယက်နမ်နိုင်ငံ ဟိုင်ဖုန်းဆိပ်ကမ်းမှ လာအိုနိုင်ငံကိုဖြတ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ကျောက်ဖြူရေနက်ဆိပ်ကမ်းကို ဆက်သွယ်မည့် မြောက်ပိုင်းစီးပွားရေးစင်္ကြံပေါ်တွင် တည်ရှိသည့်အတွက် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲနိုင်ငံများအတွက် အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းစေမည့် တံတားကြီးတစ်စင်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယခုတံတားကြီးသည် ပထဝီဝင်အနေအထားအရ မိမိတို့အိမ်နီးချင်းနှစ်နိုင်ငံကို ပိုမိုနီးကပ်စေရန် ဆက်သွယ်ပေးနေရုံသာမက ပြည်သူ

အချင်းချင်း တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦး နားလည်မှု၊ ရိုင်းပင်းကူညီမှုနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်တတ်သော စိတ်ဓာတ်များကိုပါ ချိတ်ဆက်ပေးမည့် တံတားတစ်စင်းဖြစ်ကြောင်း ခိုင်မာစွာ ယုံကြည်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လာအိုနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ထောင်လွန်းဆီဆုလစ်တို့က တံတားဖွင့်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် နှစ်နိုင်ငံသမ္မတများသည် တံတားကမ္ဘာလုံးမော်ကွန်းကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ယင်းနောက် နှစ်နိုင်ငံသမ္မတများနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် လာအိုနိုင်ငံဘက်ကမ်း နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်စစ်ဆေးရေးဂိတ်၌ နေ့လယ်စာအတူတကွ သုံးဆောင်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် မြန်မာနယ်စပ်ဖြတ်ကျော်စစ်ဆေးရေးဂိတ်ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးမဲခေါင်မြစ်ကူးတံတားကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး တံတားအမျိုးအစားမှာ သံမဏိသံပေါင်အမျိုးအစားတံတားအကျယ် ၈ ဒေသ ၅ မီတာ၊ လူသွားလမ်းအကျယ် ၁ ဒေသ ၂ မီတာ၊ အမြင့် ၁၀ မီတာ၊ တံတားခိုင်ခံ့မှုမှာ ၇၅ တန်ဖြစ်ပြီး တံတားအရှည် ၂၂၆၉ ဒေသ ၂၇၆ ရီတာ မြန်မာနိုင်ငံမှ အရှည် မီတာ ၃၆၀ တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး လာအိုနိုင်ငံမှ အရှည် ၃၃၁ ဒေသ ၆ မီတာ တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ကျိုင်းလပ်မြို့မှ ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာခဲ့ရာ တာချီလိတ်မြို့သို့ ရောက်ရှိကြသည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် မြန်မာအမျိုးသား လေကြောင်းဖြင့် ဆက်လက်ထွက်ခွာခဲ့ရာ ကျိုင်းတုံမြို့သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ဆက်လက်ထွက်ခွာခဲ့ရာ မွန်လွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



လာအိုနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ထောင်လွန်း ဆီဆုလစ်က တံတားဖွင့်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒေသတွင်းနှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံး၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု၊ သာယာဝပြောမှု တိုးမြှင့်စေရေးအတွက် လာအိုနိုင်ငံနှင့် နှစ်နိုင်ငံချင်းသာမက ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာမျက်နှာစာများတွင်ပါ နီးကပ်စွာ လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားရန် သန့်ဋ္ဌာန်ချမှတ်ထား



မြန်မာ-လာအို ချစ်ကြည်ရေးတံတားအား တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ - ကိုးရီးယား နှစ်နိုင်ငံ သံတမန် ချစ်ကြည်ရေး နှစ် (၄၀) ပြည့်

Samsung Myanmar ၏ ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်

ဝယ်ယူသူများအတွက် အထူးလက်ဆောင်

SAMSUNG Galaxy S6



Original Clear View Cover

Power Bank

SAMSUNG Galaxy S6 edge



Power Bank

သတ်မှတ်ကာလ - ၁၀ မေလ မှ ၇ ဇွန်လ ၂၀၁၅ အတွင်း ဝယ်ယူသူများသာ

သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ဝယ်ယူသူများသည် လက်ဆောင်ရယူနိုင်ရန်အတွက် Hot Line - 09970498724 နှင့် 09970498725 သို့ ဆက်သွယ်၍ မိမိတို့၏ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်နံပါတ်၊ ဝယ်ယူခဲ့သည့်ဆိုင်၊ ဝယ်ယူခဲ့သည့်နေ့၊ IMEI နံပါတ်၊ ဆက်သွယ်ရန်လိုဏ်စာ နှင့် ဖုန်း တို့ကို မနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီ (ရုံးပိတ်ရက်များမှအပ) ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးရပါမည်။ Samsung Myanmar မှ တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေး၍ လက်ဆောင်များအား (၇) ရက်အတွင်း အိမ်တိုင်ရာအရောက် ပို့ဆောင်ပေးသွားပါမည်။ လက်ဆောင်ရရှိမည့် အမှတ်တံဆိပ်၊ ပုံစံ နှင့် အရောင် ကွဲလွဲမှု ရှိနိုင်ပါသည်။ အရောင် ရွေးချယ်ခွင့် မရှိပါ။ Samsung Myanmar မှ သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းများအတိုင်းဖြစ်ပြီး၊ Samsung Myanmar ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်သာ အတည်ဖြစ်သည်။

အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ Samsung Brand Shop များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်အရောင်းဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်





SONY

Great fun. Zero effort.

နောက်ဆုံးပေါ် application တွေကို လွယ်ကူစွာ အသုံးပြုနိုင်ပြီး လှုပ်ရှားမှုပုံရိပ်တွေကို ကြီးမားတဲ့မျက်နှာပြင်မှာ မြင်ရစေမယ့်အပြင် အကြမ်းခံနိုင်စွမ်းဒီဇိုင်း၊ ဘက်ထရီသက်တမ်းတာရှည်ခံမည့် စမတ်ဖုန်းကို အံ့ဩဖွယ်ဈေးနှုန်းဖြင့် ...



XPERIA E4 Dual

 5.0" qHD IPS screen (960x540)

Screen Size



Dual Sim



Available Color

New Model
Selling Price
139,000Ks

အခမဲ့ Top up ကျပ် ၆၀၀၀၀

Ooredoo SIM Card နှင့်အတူကျပ် ၆၀၀၀ တန် အခမဲ့ Top Up ဆယ်လတီလက်ခံဆောင်ရွက်ပါ...

Ooredoo

အစီအစဉ်အတွက် Ooredoo မှ သတ်မှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအတိုင်းသာ အကျိုးခံယူပါသည်



Silicon Back Cover



Screen Guard

Official Warranty by: **TW Enterprise Limited**

SONY SHOWROOM YANGON: ■ Yaw Min Gyi, Tel: 01-245311 ■ Kabar Aye, Tel: 01-546006, 401416 ■ Gamone Pwint, Tel: 09-73119900 ■ Bo Aung Kyaw, Tel : 01-398566, 256620, 246513
SONY SHOWROOM MANDALAY: ■ Chan Aye Thar Zan Township. Tel: 02-72580-4 ■ Yadanarpon Diamond Plaza. Tel: 09-91008417
SONY SHOWROOM NAY PYI TAW: ■ Thiri Yadanar Hyper Market. Tel: 067-420791, 420966 **SONY SHOWROOM TAUNGGYI:** ■ Bogyoke Aung San Road. Tel: 081-2122857, 200571
WHOLE SALES / DISTRIBUTION : Tel: 01- 554708

“အမြို့ မြို့အနယ်နယ်ရှိ Wai Yan Electronics နှင့် Sony Official Dealers ဆိုင်ကြီးများတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။”



ကျေးဇူးတင်လွှာ

Coca-Cola Summer Festival

၁၃၇၇ ခုနှစ် မြန်မာအတာသင်္ကြန်မကွာမီ
 Presenter Sponsor အဖြစ် ပံ့ပိုးကူညီပေးသော
Coca-Cola Myanmar အားလည်းကောင်း၊
 Main Sponsor အဖြစ်ကူညီပံ့ပိုးပေးပါသော **Enervon-C** နှင့်
 အရည်အသွေးမြင့်ရုပ်သံလိုင်း **4TV** အားလည်းကောင်း၊
 အချိန်နှင့် တပြေးညီ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ပြသပေးသော
MRTV-4 (Free To Air) နှင့် Channel-7 (Free To Air) တို့အားလည်းကောင်း၊
 Coca-Cola Summer Festival 2015 မကွာမီတွင် လာရောက်
 ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ပေးကြသော အနုပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များအား
 လည်းကောင်း၊ MRTV-4, Channel-7, 4TV မှ
 စောင့်မျှော်ကြည့်ရှုခဲ့ကြသော မြန်မာပြည်တဝှမ်းလုံးရှိ
 4TV ကြည့် ပရိသတ်များအားလည်းကောင်း၊
 လုံခြုံရေးနှင့်မကွာမီစည်ကားရေးအတွက် တာဝန်ယူကူညီ
 ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဌာန ဆိုင်ရာအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များနှင့်
Coca-Cola Summer Festival 2015 မကွာမီရှေ့သို့
 လေးရက်တိုင်တိုင်လာရောက်အားပေးကြသော ပရိသတ်များကို
Forever Group နှင့် **FG Entertainment** တို့မှ
 အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။



ကြော်ငြာ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှဓာတ်အား ခွဲရုံများအတွက် လိုအပ်သော Communication Equipment များကိုမြန်မာကျပ်ငွေ ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်းလာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်-

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန ရုံးအမှတ် ၂၇၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၈၂

သာသနာရေးဦးစီးဌာန ရုံးသုံး၊ လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်အတွက် (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သာသနာရေးဦးစီးဌာနအတွက်လိုအပ်သော (၁) စီးစက် (၂) ပုံနှိပ်စက် (၃) ဖောင်ခေါက်စက်တို့ကိုမြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ တင်သွင်းရန်ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။
တင်ဒါပုံစံများရောင်းချမည့်ရက်/အချိန် - ၁၁-၅-၂၀၁၅ ရက်မှ ၂၉-၅-၂၀၁၅ရက် အထိ၀၉း၀၀နာရီမှ ၁၆:၀၀နာရီအထိ

သာသနာရေးဦးစီးဌာန သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန လုပ်ငန်းသုံး၊ ရုံးသုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

Table with 2 columns: Item description and Quantity. Includes items like Lens 18mm to 200mm, Flash Gun, Rode Video MIC, etc.

Table with 2 columns: Item description and Quantity. Includes items like Personal Computer, Digital Multifunction Copier, Laser Printer, etc.

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

အမှတ်(၃) အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းမှ တန်(၆၀)သတင်းစာစက္ကူစက်ရုံ(သာပေါင်း) အတွက် သစ်ပွကုန်ကြမ်း(ယူကလစ်) တန်(၁၀၀၀)ကို စက်ရုံအရောက်မြန်မာကျပ်ငွေ ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၄၀/၆၃၉၀၀ Pinbo ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင်နီလှိုင်က ၁၃/၈/၁၃ (နိုင်)၀၅၀၃၉၅ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ယာဉ်အမှတ် ၄၃၀/၇၀၇၉၈ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးသိန်းမင်း ၈/မသန(နိုင်)၀၉၅၄၉၃ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရှမ်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် ပြည်နယ်တရားရေးဦးစီးမှူးရုံး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရှမ်းပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်အတွင်းရှိ မိုးမိတ်မြို့နယ်တရားရုံး၊ မက်မန်း မြို့နယ်တရားရုံး၊ နမ့်ဆန်(မြောက်)မြို့နယ် တရားရုံးတို့တွင် အောက်ဖော်ပြပါ အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် မြန်မာ နိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။
(က) မိုးမိတ်မြို့နယ်တရားရုံး တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း အလျား ၆၅ပေx အနံ ၂၆ပေx အမြင့် ၂၆ပေ၊ နှစ်ထပ်အာရ်စီ တရားရုံးအဆောက် အအုံနှင့်အချုပ်ခန်း၊ သက်သေခံရေးဆောင်၊ အုတ်ခြံစည်းရိုး(သံပန်းသံတံခါး အပါအဝင်)ကာရံခြင်း၊ ရေချိုးခန်းနှင့်နှစ်ခန်းတွဲရေလောင်းအိမ်သာ ကွန်ကရစ် ရေစင်၊ စတိုးရေစုကန်၊ အုတ်ရေကန်၊ စက်ရေတွင်းတူးခြင်း၊ ရုံးပတ်လည် နှင့်ခြံစည်းရိုးရေနုတ်မြောင်း၊ ရုံးပတ်လည်နှင့် ခြံစည်းရိုးအရှေ့ဘက် ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်း၊ လုံခြုံရေးဂိတ်အာရ်စီ၊ မီးစက်/ရေစက်ရုံ၊ တရားရုံး အင်္ဂါရပ်နှင့်အညီ မွမ်းမံခြင်း၊ တရားသူကြီး နားနေခန်းတွင် ပါကေးခင်းခြင်း၊ တရားခွင်အစည်းအဝေးခန်းမနှင့် လျှောက်လမ်းများတွင် ကြွေပြားခင်းခြင်း၊ တရားခွင်(၂)ခွင် တည်ဆောက်ခြင်း၊ ပြင်ပလျှပ်စစ်မီးသွယ်တန်းခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(ရန်ကုန်ရုံးခွဲ) ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ပါရဂူ (Ph.D) သင်တန်းသားများခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ပညာသင်နှစ်အတွက် ပါရဂူဘွဲ့ (Ph.D) သင်တန်းကို အောက်ဖော်ပြပါအထူးပြုဘာသာရပ်များဖြင့် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်-
(က) မြန်မာစာ (ဇ) ရှေးဟောင်းသုတေသနပညာ
(ခ) အင်္ဂလိပ်စာ (ဈ) စာကြည့်တိုက်နှင့်သုတေသနပညာ
(ဂ) ပထဝီဝင် (ည) ဓာတုဗေဒ
(ဃ) သမိုင်း (ဋ) ရူပဗေဒ
(င) ဒဿနိကဗေဒ (ဏ) သင်္ချာ
(စ) စိတ်ပညာ (တ) သတ္တဗေဒ
(ဆ) ဥပဒေပညာ (ထ) ရုက္ခဗေဒ
(ဇ) အရွှေ့တိုင်းပညာ (ဒ) ဘူမိဗေဒ
(ဈ) နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးပညာ (ဓ) ကုန်ထုတ်စာတုဗေဒ
(ည) မနုဿဗေဒ (န) ကွန်ပျူတာသိပ္ပံပညာ (ပ) အဏုဇီဝဗေဒ

ပြီး ပါရဂူဘွဲ့ သင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ပြုခြင်းဖြင့် ဌာနဆိုင်ရာလုပ်ငန်း တွင် တိုက်ရိုက်အကျိုးပြုနိုင်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာဌာနဆိုင်ရာ အကြီး အကဲက ထောက်ခံသူဖြစ်ရမည်။
(၅) ပါရဂူကြိုသင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရရှိပါက သက်ဆိုင်ရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (သို့မဟုတ်)သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကော လိပ်ပိမောက္ခချုပ်၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးထံမှ အချိန်ပြည့်(၁)နှစ် တက် ရောက်ခွင့်ပြုနိုင်ကြောင်း ထောက်ခံစာတင်ပြရမည်။
အခြားဝန်ကြီးဌာနဝန်ထမ်းများအတွက်
(၁) အသိအမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မိမိလျှောက်ထားလိုသော ဘာသာ ရပ်နယ်ပယ်၌ အနိမ့်ဆုံးမဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ (၃)နာရီမှစ၍ နှစ်ပတ်လည် (၃) နာရီမှစ၍ နှစ်ပတ်လည် (၃) နာရီမှစ၍ ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းအောင်မြင် သူများကိုသာ လက်ခံမည်။
(၂) အသိအမှတ်ပြု တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူ ရရှိထားသူ များသည် (ဝင်ခွင့် စာမေးပွဲဖြေဆိုရန်မလိုပါ) လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆိုအောင်မြင်ရမည်။
(၃) အနိမ့်ဆုံးနည်းပြ၊ သရုပ်ပြ(သို့မဟုတ်) ယင်းနှင့်အဆင့်တူ ရာထူးတွင် လုပ်သက် (၂)နှစ်အနည်းဆုံး ရှိရမည်။
(၄) ပါရဂူကြိုသင်တန်းတက်ရောက်ခွင့်ရရှိပါက သက်ဆိုင်ရာညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ်ထံမှ အချိန်ပြည့် (၁) နှစ် တက်ရောက်ခွင့်ပြုကြောင်း ထောက်ခံစာတင်ပြရမည်။
နိုင်ငံဝန်ထမ်းမဟုတ်သူများအတွက်
အသိအမှတ်ပြုထားသော တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ မိမိလျှောက်ထားလိုသော ဘာသာရပ်နယ်ပယ်၌ အနိမ့်ဆုံးမဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။ မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူများအတွက် ပြုလုပ်ခဲ့သော သုတေသနအကျဉ်းချုပ်နှင့် ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းတွင် ဆောင်ရွက်လိုသော သုတေသနနယ်ပယ် အဆိုပြု ချက်(ကွန်ပျူတာစာစီစဉ် စာမျက်နှာ (၃) မျက်နှာ ထက်မပိုသော)ကို လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်းကို ဖြေဆို အောင်မြင်ရမည်။
၃။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ ကျောင်းသားရေးရာဌာနတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် လျှောက်လွှာပုံစံဖြင့် ၁၅-၅-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နောက်ဆုံးထားလျှောက် ထားရမည်။
၄။ လျှောက်ထားသူများသည် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် ပါရဂူဘွဲ့ (PhD) သင်တန်းဝင်ခွင့် စာမေးပွဲကို အောက်ပါအတိုင်း ဝင်ရောက်ဖြေဆိုရမည်။
(က) ၁၆-၅-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) ၀၉း၀၀နာရီမှ ၁၂း၀၀နာရီ သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်
(ခ) ၁၇-၅-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) ၀၉း၀၀နာရီမှ ၁၂း၀၀နာရီ အင်္ဂလိပ်စာ ဘာသာရပ်
၅။ ရေးဖြေစာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများနှင့် မဟာဘွဲ့အောင်မြင်သူများကို ၂၃-၅-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့)တွင် လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။
၆။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဘာသာရပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး)များထံတွင်လည်းကောင်း၊ သင်တန်းဝင်ခွင့်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာမော်ကွန်းထိန်း ဖုန်း-၅၃၄၀၉၈၊ ၅၃၄၀၉၀တို့တွင်လည်းကောင်း စုံစမ်း နိုင်ပါသည်။
ဌာနမှူး(သင်တန်းရေးရာ) ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ မဟာဓာတ်အားလိုင်းများတွင် OPGW Network တည်ဆောက်တပ်ဆင်ရန်အတွက် လိုအပ်သော OPGW Cable & Accessories ပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကျပ်စွဲဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၈-၅-၂၀၁၅ ရက်
 တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၅-၆-၂၀၁၅ ရက်
 တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန် - ၁၄:၀၀ နာရီ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
 တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
 မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
 ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
 ရုံးအမှတ် ၂၇၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၅

ဒီကရီအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ

တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၂၇ နှင့်ဆက်သွယ်သည့် ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃

ဦးဝင်းမြင့် နှင့် ဦးသာညို တရားရုံး

ဒီကရီအနိုင်ရသူ တရားရုံး

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက် (၄၃)၊ အခန်း (D-1)၊ (၄၁) တိုးချဲ့ရပ်ကွက်၊ မဟာမြိုင် အိမ်ရာ၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်နေ တရားရုံး၊ ဦးသာညို (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၂၇တွင် ကျင့်သည့် ဒီကရီအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင် ဦးဝင်းမြင့်က လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်ပေးရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ပြစ်ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရချေဆိုရန်ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်ဖြစ် ၂၀၁၅ခုနှစ် မေ ၂၆ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ် နယုန်လဆန်း ၉ ရက်)၊ မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။

၂၀၁၅ခုနှစ် မေ ၄ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးလိုက်သည်။ (ခင်အုန်းတင့်) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂) ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တောင်မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ အမှတ်(၂၄/၂၆)၊ ခြောက်ခန်းလွှဲ ရှစ်ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံအိမ်အခန်းအမှတ် (5-B)နှင့် (5-E)အခန်း(၂)ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာချက်

"UNIQUE MYANMAR TRAVELS and TOURS COMPANY LIMITED"

တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသော အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းနှစ်ခန်းသည် အဆိုပါခရီးသွားကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်အတွက် ၂၉-၈-၂၀၁၄ ရက်ကတည်းက ဒေါ်သီသီဇင် ၁၂/မဟာနု(နိုင်)၀၀၄၉၅၅ မှ Mr.HuH CHUL ထံသို့ လက်ရောက် လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယခုMr.HuH CHUL လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အဆိုပါခရီးသွားကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီတည်ရှိရာ အဆိုပါ တိုက်ခန်းနှစ်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သည့်ကိစ္စအဝဝသည် Mr.HuH CHUL ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုအောက်တွင် ရှိလျက်နေသည့်အတွက် Mr.HuH CHUL၏ စွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှစ်ခန်းအား မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်းမရှိစေရန် အခြားတစ်နည်း နည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းတို့ မပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် အကယ်၍ပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
 ဒေါ်ခင်စောဦး (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)၊ စဉ်-၆၇၀၂ အမှတ်-၅၆၁၊ (M.A.C Tower) အခန်း-၃၀၂၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြင်သာ ၁၄/၃ရပ်ကွက်၊ ချယ်ရီဥယျာဉ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၁/၂)နေ မဖြူစင်မိုး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်းမြောက်ရပ်ကွက်၊ အင်္ဂုလမ်း၊ အမှတ် (၄၀)၊ မြေအကျယ် (၂၅'x၄၅')မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်ခန်းလွှဲ ငါးထပ်တိုက်၊ ယင်းတိုက်၏ ခေါင်းရင်းခြမ်း၊ ပထမထပ်၊ မြေညီထပ်နှင့် အိမ်တွင်းအဖိုးတန်ပစ္စည်းများ အိမ်တွင်းပစ္စည်းများအားလုံးကို ဒေါ်ခင်ခင်မိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်မိုး၊ ဦးမောင်မောင်တို့ သုံးဦးအမည်ဖြင့်ပိုင်ဆိုင်ကြပြီး ယခုအခါ ၎င်းတို့သုံးဦး လူပျိုကြီး၊ အပျိုကြီးဘဝဖြင့် ကွယ်လွန်သွားကြပြီးဖြစ်၍ အထက်ပါရွှေပြောင်း၊ မရွှေပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများအားလုံးကို ၎င်းတို့၏ မြေတော်စပ်ပြီး တရားဝင်ကိစ္စမရွေးစား သမီးဖြစ်သူ မဖြူစင်မိုးမှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်ကြောင်းနှင့် အထက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား မဖြူစင်မိုး၏သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ လွှဲပြောင်း၊ ရောင်းချ၊ ပေါင်နှံခြင်းမပြုလုပ်ရန် ကန့်ကွက်တားမြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မဖြူစင်မိုး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
 ဒေါ်အေးအေးနိုင် LL.B, DBL, DIL, DML
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
 စဉ်-၉၇၁၂
 အမှတ် (၃၆၀)၊ အနန္တဂုဏ်ရည်လမ်း၊
 (၆၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အိမ်ကမ်း)မြို့နယ်

အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ဦးလှအောင် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၀၃၆၄၄ - ဒေါ်တင်တင်ဝင်း ၁၂/အလန(နိုင်)၀၀၃၆၄၅ တို့၏သမီး မစန္ဒာအောင် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၀၃၆၄၆ သည် မိဘညီအစ်ကိုမောင်နှမများ သိက္ခာကျစေသည့်ကိစ္စရပ်များ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်း အများသိစေအပ်ပါသည်။

စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ အုပ်ထိန်းသူ



KrisPLAZA

NAY PYI TAW

PRESTIGIOUS CONDOMINIUM AND COMMERCIAL PLAZA



နေပြည်တော်၏ အချက်အချာကျသော နေရာတွင်တည်ရှိပြီး ဆိုင်ခန်းများပါဝင်သော အဆင့်မြင့်ကွန်ဒို

STARTING FROM **US\$ 116,100**
1 Bed room



NAY PYI TAW

Yangon Sales Gallery
KYAIK KHAUK PAGODA ROAD, THANLYIN TOWNSHIP, YANGON, MYANMAR.
TELEPHONE: (056) 23150 ~ 3 EXT: 1126 (OR) 09 250 684 203
EMAIL :SALES@KRISPLAZANAYPYITAW.COM

Naypyitaw Sales Gallery (Near Gems Museum)
NO.(ZF-008), TAUNG HTEE SPECIAL LAND, THA PYAY GONE QUARTER, ZABU THIRI TOWNSHIP, NAY PYI TAW, MYANMAR.
TEL: (067) 8108281 MOBILE: 09 250 684203, 09 861 3659

နေပြည်တော်ရှိ KrisPLAZA အရောင်းပြခန်းအား မေလ(၈)ရက်နေ့မှစတင်၍ ဖွင့်လှစ်ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း ဝမ်းမြောက်စွာပြောဆိုသတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

A PRESTIGIOUS JOINT VENTURE OF




LIGHTING SPECIALIST CO.LTD

သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကမာဝက်မြို့၊ စိန်တောင်ကျေးရွာနေ ဦးကင်ချိန်း-ဒေါ်ခင်အုံးမြင့်တို့၏ သမီးငယ် မနီမီချိန်း ၁၀/မဒန (နိုင်)၁၆၈၀၉၆သည် မိဘ၏ ဆိုဆုံးမမှုကိုမနာခံဘဲ မိမိဘာသာဆန္ဒအလျောက်ပြုမူသွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။

ဦးကင်ချိန်း-ဒေါ်ခင်အုံးမြင့်

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ယာဉ်အမှတ်GF/6688၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိရှိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း) သန်လျင်မြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 3E/5588 Toyota Crown Majest S/L(4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးလှိုင် ၉/မနုတ(နိုင်)၀၇၄၉၃၃က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲဝင် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း နယူးဇီလန်၌ ပြိုင်ပွဲမဝင်မီ ဩစတြေးလျ၌ လေ့ကျင့်မည်



ရန်ကုန် မေ ၉ မြန်မာနိုင်ငံ တောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ဖွဲ့စည်းထားသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် လူငယ်လက်ရွေးစင်အသင်းများ၏ ပြင်ဆင်နေမှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ Novotel ဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြန်မာနေရှင်နယ်လီဂျီကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် ရတနာပုံအသင်းပိုင်ရှင် ဒေါက်တာစိုင်းဆစ်ထွန်းက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာ နိုင်ငံတောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ၀

မြန်မာနှင့်ထိုင်း အမျိုးသမီးအသင်းတို့ ပိုလ်လုပွဲ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည် နေပြည်တော် မေ ၉ ၂၀၁၅ အာဆီယံ အမျိုးသမီး ချန်ပီယံရှစ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲကို မေ ၁၀ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်ရာ ဗိုလ်လုပွဲယှဉ်ပြိုင်ကစားမှုကို မြန်မာအသင်းနှင့်ရှင်မြင်သံကြား News Channel နှင့် Entertainment Channel တို့မှ ညနေ ၆ နာရီ ၁၅ မိနစ်မှစတင်၍ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့ ယနေ့ ပိုလ်လုမည်

သတင်း-ညီမြတ်သော်တာ၊ ဓာတ်ပုံ-ဖိုးသော်စင် ရန်ကုန် မေ ၉ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပလျက်ရှိသည့် ၂၀၁၅ အာဆီယံအမျိုးသမီးချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲကို မေ ၁၀ ရက် (ယနေ့) မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့သည် အုပ်စုအဖွဲ့ပွဲစဉ်များတွင် နှုံးပြုကြုံတွေ့ခဲ့သော်လည်း နောက်ပိုင်းပွဲစဉ်များ၌ ရိုးပြတ်နိုင်ပွဲများရယူကာ ပိုလ်လုပွဲသို့ တက်ရောက်လာခြင်းဖြစ်သည်။ နှစ်သင်းစလုံးဆီမီးပွဲစဉ်များ၌ အံ့ဖွယ်နိုင်ပွဲရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းမှာ အာရှထိပ်သီးဩစတြေးလျ ယူ-၂၀ အသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ ထိုင်းအသင်းမှာ အိမ်ရှင်ဗီယက်နမ်အသင်းကို အချိန်ပို၌ နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးတို့ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် အုပ်စုပွဲစဉ်များ၌ ဗီယက်နမ်အသင်းကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် နှုံးနိုင်ခဲ့သော်လည်း ဖိလစ်ပိုင်အသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ မလေးရှားအသင်းကို လေးဂိုးပြတ်တို့ဖြင့် အနိုင်ရရှိကာ ရမှတ်ခြောက်မှတ်ဖြင့် ဆီမီးပိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည်။ ထိုင်းအသင်းမှာ အဖွဲ့ပွဲ၌ ဩစတြေးလျအသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်နှုံးနိုင်ခဲ့သော်လည်း အင်ဒိုနီးရှားအသင်းကို ၁၀ ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ လာအိုအသင်းကို ၁၂ ဂိုး-ဂိုးမရှိတို့ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ပြီး ဆီမီးတွင် အိမ်ရှင် ဗီယက်နမ်အသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးတို့ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁ ၂



ယနေ့ မာတီကာ ဒသမအကြိမ် သုတစွယ်စုံစာပေဆု ဆုရရှိသူများစာရင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာ စာမျက်နှာ >> ၃ မိုဒီနို ရှီတို တူရိယာမဲ့ဂိတကို ဖန်တီးနိုင်မည်လား စာမျက်နှာ >> ၅ လေပြင်းတိုက်ခတ်၍ မြစ်ငယ်မြို့တွင် နေအိမ်အချို့ပျက်စီးပြီး လူထိခိုက်ဒဏ်ရာရ စာမျက်နှာ >> ၁၂

မြန်မာနှင့်ထိုင်းအသင်းတို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဧည့်လက်ရန်ကုန်၌ ခြေစမ်းနေစဉ်။

The 2nd International Exhibition for Food & Drink, Hotel, Restaurant, Bakery & Food Service Equipment, Supplies & Services Boost Your Business at FOOD & HOTEL 2015 Myanmar VISIT Myanmar's largest international trade exhibition for food & drink, hotel, restaurant, bakery, foodservice. Including: 250 Exhibitors, 7 International Pavilions, 1,000 Products, Industry Events. 3-5 JUNE 2015 Myanmar Event Park (MEP), Yangon 10.00 - 18.00 Hrs. Information Hotline: Tel: +95-1 513 515 - 519

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာနယ်လင်းလုပ်ငန်း၊ ဩစတြေးလျမြို့နယ်၊ မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်၊ မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်၊ မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်၊ မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့၏ ဆွမ်းကွမ်းဝေယျာဝစ္စအတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီ ၁ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ ကျပ်တစ်သိန်းနှင့်အထက်

အလှူရှင်များစာရင်း

Table with 3 columns: No., Donor Name, Amount. Lists various donors and their contribution amounts for the 2015 Buddhist festival.

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့၏ ဆွမ်းပဒေသာပင်အတွက် ၂၀၁၅ခုနှစ် ဧပြီ ၁ရက်မှ ၃၀ရက်အထိ ကျပ်(၁)သိန်းနှင့်အထက်

အလှူရှင်များစာရင်း

Table with 3 columns: No., Donor Name, Amount. Lists donors for the 2015 Buddhist festival, including Tower (1) and others.

၁၁။ ဦးလေးသွင်-ဒေါ်ရီရီစိန်၊ သမီး မေမေမိသားစုကောင်းမှု၊ ၁၀၀၀၀/-

Table with 3 columns: No., Donor Name, Amount. Continues the list of donors for the 2015 Buddhist festival.

ဆရာကျော် "ဝါရင့်ကျွမ်းကျင်ယာဉ်မောင်း" ကားတစ်စီးအား ယုံကြည်စိတ်ချစွာ မောင်းနှင်နိုင်ရန် သင်ကြားပေးသည်။ လိုင်စင်ကိစ္စဆောင်ရွက်ပေးမည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓလပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) တောင်းပေးခြင်းတရားရုံး ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၈

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၁)၊ နယ်မြေ(၈)၊ အိမ်အမှတ် ၂/၂၅၃(က)၊ ၂/၂၅၃(ခ) အိမ်နှင့်ခြံအား ဒေါ်လွင်လွင်ချို ၁၃/လရန(နိုင်)၀၃၀၆၀၂ မှ မှုဆယ်မြို့၊ ဟိုမွန်ရပ်ကွက်၊ အိမ်အမှတ် ၂၀-၁၄၃ နေ ဒေါ်နုနုအေး ၁၃/နမတ(နိုင်) ၀၀၂၆၁ ထံ ပုံစံ(၁၀၅)နှင့်အတူ GP အပါအဝင် စာရွက်စာတမ်းများရောင်းချပေးရန်အတွက် ကျပ်သိန်းတစ်ထောင် သုံးရာဖြင့် ၁၈-၈-၂၀၁၄ရက်တွင် လားရှိုးမြို့၊ အိမ်၊ ခြံ၊ မြေအကျိုးဆောင်တွင် နှစ်ဦး သဘောတူအိမ်မြေကွက် အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် အထက် ပါမြေကွက်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခုနှစ်ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

နှစ်ဦးသဘောတူကွာရှင်းပြတ်စဲခြင်း ကျွန်တော် မောင်ကျော်မင်းခိုင်(ခ) မိုးစွန်း ၁၃/လရန(နိုင်)၀၅၅၅၄၁ နှင့် မနန်းဝေဝေ သင်း (ခ) ဝဲဝဲ ၁၃/လရန(နိုင်)၀၄၀၀၄၃ တို့သည် ၂-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးပါကြောင်း။

အများသိစေရန် ကျွန်မဒေါ်ယင်းမာညို ၁၂/စနန(နိုင်)၀၀၁၇၇၃ နှင့် ဦးကျော်စွာစိုးဝင်း ၁၂/ရကန (နိုင်) ၀၅၇၃၂၂တို့သည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦးစိတ်သဘောထားချင်း မတိုက်ဆိုင်တော့ပါသဖြင့် ၄-၅-၂၀၁၅ရက်တွင် အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ နှစ်ဦးသဘောတူကွာရှင်း ပြတ်စဲပြီးဖြစ် ကြောင်းနှင့် နောက်ဆောင်တွင် ဦးကျော်စွာစိုးဝင်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စရပ်များသည် ကျွန်မ ဒေါ်ယင်းမာညိုနှင့်လုံးဝ(လုံးဝ)မသက်ဆိုင်တော့ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

Table with 8 columns: No., Name, Address, Phone, etc. Lists various individuals and their contact information.

